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Protokół 

z wspólnego posiedzenia połączonych komisji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

z dnia  31 lipca 2015 roku 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 11.00 

Zakończenie obrad – godz. 13.30 

 

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich. 

Posiedzenie  otworzył Przewodniczący  Rady Gminy Zbigniew Leszczyński. 

W komisji  uczestniczył: Wójt Gminy Błażej Konkol oraz zainteresowani mieszkańcy z terenu Gminy 

Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący na podstawie listy obecności poinformował, że brakuje Radnego Mariana Płotki. 

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy  wynosi 15 Radnych.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że na dzisiejszym posiedzeniu komisji zostaną omówione materiały 

sesyjne. 

Odczytał porządek obrad XIII sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie zaplanowanej na 31 lipca 2015r. : 

Proponowany porządek obrad. 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z XII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015- referuje  Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2030 - 

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 

Gdańskim  dotyczącego wspólnej  realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą „Trąbki w 

Trąbkach” - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą 

Wojewódzką Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim 
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dotyczącego przekazania środków pieniężnych na Fundusz Wsparcia Policji -  referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na 

ławnika do sądów powszechnych na kadencję 2016-2019, niespełniającego wymagań formalnych -  

referuje Pan Krystyna Stępniewska Sekretarz Gminy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorsko – 

rekonstrukcyjne w Kościele pw. Wniebowzięcia  NMP w Trąbkach Wielkich-  referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorsko – 

rekonstrukcyjne w Kościele pw. Św. Bartłomieja Apostoła  w Mierzeszynie -  referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Regulaminu udzielania dofinansowania na 

przedsięwzięcia związane z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Trąbki 

Wielkie„-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 92/XIII/2014  Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 25 

września 2014 roku w sprawie udzielenia w 2015 roku Powiatowi Gdańskiemu  pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej w celu wspólnej realizacji zadania: „Poprawa bezpieczeństwa na drogach 

Powiatu Gdańskiego poprzez modernizację dróg położonych na terenie Powiatu Gdańskiego w 2015 

r.” w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych-ETAP II Bezpieczeństwo-

Dostępność-Rozwój - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Trąbki Wielkie – referuje 

Pan Marek Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad udzielania stypendiów dla uczniów szkół 

podstawowych oraz gimnazjów na terenie Gminy Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu obrębu geodezyjnego Gołębiewko i Postołowo na terenie Gminy 

Trąbki Wielkie- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wystąpienia sołtysów. 

17. Wolne wnioski.    

  

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015- referuje  

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 
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Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcie powyższej uchwały odczytując treść uzasadnienia do 

uchwały. 
 

Kolejno wywiązała się dyskusja w czasie której głos zabrali: 

 Radna A. Stosio – pytanie dotyczyło zabezpieczenia środków na budowy chodnika w 

Sobowidzu. Radna uważa, że w pierwszej linii nie powinno się zabezpieczać środków na 

remonty chodników w miejscach gdzie one już są a na budowę chodników w 

miejscowościach gdzie w ogóle ich nie ma.  
 Przewodniczący Rady Gminy – zaznaczył, że jeżeli chodzi o budowę chodnika między 

Gołębiewem Wielkim a Ełganowo to sam jako Radny Powiatu Gdańskiego wnioskował o 

zabezpieczenie w budżecie takich środków. 

 Radna A. Stosio – wspomniała o piśmie z Urzędu Gminy w którym wójt obiecał, że w roku 

2015 jest zaplanowana w Gołębiewie Wielkim budowa chodnik. 
 Wójt Gminy – poinformował, że decyzja o tym, które drogi są remontowane i gdzie 

budowany jest chodnik należy do Rady Gminy. Kolejno Wójt Gminy poinformował, że 

projekt budowy chodnika w sołectwie Gołębiewo Wielkie znajduje się w Starostwie 

Powiatowym. Chodnik jest zaplanowany w pasie drogowym i od nikogo już nie trzeba 

uzyskiwać zgody na jego budowę. 
 Przewodniczący Rady Gminy- spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

             Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2030 
Wójt Gminy – poinformował, że prognoza finansowa jest konsekwencja zmian budżetowych. 
 

Ad 5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 

Gdańskim  dotyczącego wspólnej  realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą „Trąbki w 

Trąbkach” 
Wójt Gminy – poinformował, że co roku Powiat Gdański dofinansowuje we wszystkich gminach 

największą z imprez. W Gminie Trąbki Wielkie będzie to impreza pn.:  „Trąbki w Trąbkach” która 

odbędzie się 12.09.2015r. 

Ad 6 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą 

Wojewódzką Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu 

Gdańskim dotyczącego przekazania środków pieniężnych na Fundusz Wsparcia Policji. 

Wójt Gminy – jest to kwota 1500 zł uznania dla policjantów, którzy mają największe wyniki 

wykrywalności przestępczości. Wskazano dwóch policjantów wykazujących się szczególnie za swoją 

pracę. 

Radna A. Stosio – uważa, że policja jest rozpuszczana, mają swój budżet na nagrody. Otrzymali już 

dofinansowanie z Gminy na zakup samochodu i na zakup mebli. 

Wójt Gminy – zaznaczył, że policja ma bardzo okrojony budżet. 

Radna A. Stosio – uważam, że powinni się wykonywać sumiennie swoje obowiązku pracy. 

Radna W. Frydrych – spytała, czy inna gmina też udzielą takich dofinansowań 

Wójt Gminy – poinformował, że tak. 

Ad 7  Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na 

ławnika do sądów powszechnych na kadencję 2016-2019, niespełniającego wymagań 

formalnych -  referuje Pan Krystyna Stępniewska Sekretarz Gminy. 
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Wójt Gminy – kończy się poprzednia kadencja wyboru ławników i są wybierani na nową kadencję 

nowi kandydaci, którzy musza spełnić określone warunki zgodnie z obowiązującą ustawą o sądach 

powszechnych. Jest jeden kandydat, która nie spełniła kryteriów. Fakt ten, Rada Gminy stwierdza w 

drodze uchwały. 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorsko – 

rekonstrukcyjne w Kościele pw. Wniebowzięcia  NMP w Trąbkach Wielkich-  referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy. 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorsko – 

rekonstrukcyjne w Kościele pw. Św. Bartłomieja Apostoła  w Mierzeszynie -  referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy.  

Wójt Gminy – w kolejności są dwie uchwały dotyczące tego samego tematu- udzielenia dotacji 

celowej na prace w  kościele w Trąbkach Wielkich i w Mierzeszynie. W pierwszym przypadku Rada 

Sołecka wraz z mieszkańcami przeznaczyła kwotę w wysokości 5000 zł.  na dotację do zabytku z 

funduszu sołeckiego. Jeżeli chodzi o sprawę dotacji dla kościoła w Mierzeszynie, to dotyczy ona 

renowacji ołtarza w kościele św. Bartłomieja w Mierzeszynie. Proponuje, aby przeznaczyć tu kwotę 

w wysokości 100 tys. zł. W budżecie gminy na zabytki mamy zabezpieczone 170 tys. zł.. W obecnym 

roku dotacje otrzymał już kościół w Kłodawie w wysokości 40 tys. zł. 

Ad 10  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Regulaminu udzielania dofinansowania na 

przedsięwzięcia związane z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Trąbki 

Wielkie„ 

Wójt Gminy – od wielu lat prowadzimy akcje wymiany pokrycia dachowego z eternitu. Propozycja 

jest taka, abyśmy dofinansowali w pierwszej kolejności do utylizacji na dachach mieszkalnych, a 

kolejno przejdziemy do dofinansowań na dachach gospodarczych. Zaznaczył, że Gmina, co roku 

otrzymujemy takie dofinansowanie. 

Ad 11 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 92/XIII/2014  Rady Gminy Trąbki Wielkie z 

dnia 25 września 2014 roku w sprawie udzielenia w 2015 roku Powiatowi Gdańskiemu  pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej w celu wspólnej realizacji zadania: „Poprawa 

bezpieczeństwa na drogach Powiatu Gdańskiego poprzez modernizację dróg położonych na 

terenie Powiatu Gdańskiego w 2015 r.” w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych-ETAP II Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój 

Wójt Gminy – jest to temat o których dyskutowaliśmy przy zmianach budżetowych. Jeżeli Gmina 

planuje dofinansować dane przedsięwzięcie, to musi podjąć projekt takiej uchwały. 

Radna A. Stosio – spytała, czy kwota 88 tys. zł. jest już ostateczną kwotą dofinansowania i kiedy 

zaplanowana jest budowa chodnika w Gołębiewie Wielkim. 

Wójt Gminy – poinformował, że ustali na sesję jaka jest ostateczna kwota dofinansowania do tego 

zadania. Jeżeli chodzi o termin budowy chodnika w Gołębiewie Wielkim, to zależy od Starosty, 
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kwestia zależy od zabezpieczonych środków w budżecie Powiatu Gdańskiego i od tego, czy dalej 

będzie kontynuowane dofinansowanie z programu. 

Radna A. Stosio – chodzi mi głównie o te miejscowości, w których funkcjonowały żwirownie. Chodzi 

o bezpieczeństwo mieszkańców. 

Wójt Gminy – zrobię zestawienie, w jakiej miejscowości zostały wykonane inwestycje. 

Radna A. Stosio – ja proszę o zestawienie ile jest z Gołębiewa Wielkiego odprowadzonego podatku 

od mieszkańców. 

Wywiązała się dyskusja w sprawie kolejności budowy chodnika w poszczególnych sołectwach. 

W czasie dyskusji Radny Jan Selka spytał, czy wiadomo coś na temat budowy II etapu chodnika w 

Kleszczewie. Wójt Gminy  poinformował, że nic nie wiem w tej sprawie. 

 

Ad 12  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Trąbki Wielkie. 

Pan Jan D. Prezes Spółdzielni Kółek Rolniczych w Trąbkach Wielkich - stwierdził, że projekt 

uchwały jest normalną opinią prawną na temat tej sprawy. Uważam, że jest to ekspercki wywód 

prawny i że w uzasadnieniu do tej uchwały nie ma odniesień do zagadnień, które były zawarte we 

wniosku Spółdzielni Kółek Rolniczych, jak również do tych, które wynikły w trakcie analizowania 

przez Komisję Rewizyjną sprawy. Zaznaczył, że osobiście uczestniczył w posiedzeniach komisji 

rewizyjnej i tę sprawę przedstawiał. Odczytał treść uzasadnienia do uchwały. Stwierdził, że w 

uchwale jest brak ustosunkowania się do pisma dołączonego we wniosku w którym zarzucono 

Gminie fakt:  

-równocześnie prowadzonych rozmów na temat przekazania działki zarówno Spółdzielni Kółek 

Rolniczych w Trąbkach Wielkich i z Parafii w Trąbkach Wielkich; 

 - podpisania oferty, że przekazuje się działkę Spółdzielni i jednocześnie przekazuje się tę samą 

działkę Parafii w Trąbkach Wielkich. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka  – odniósł się do powyższej wypowiedzi informując, 

że prawnie sprawa ta nie została dopięte przez Radnych Rady Gminy Trąbki Wielkie II Kadencji. 

Osobiście interweniował w tej sprawie w czasie uwłaszczania się spółdzielni. Ustawa z roku 90 

pozwalała na uwłaszczenie się spółdzielni po przedstawieniu odpowiednich dokumentów. Wszystkie 

spółdzielnie po kolei zaczęły się uwłaszczać i gmina straciła masę majątku przez swoją nieuwagę. 

Spółdzielnia Kółek Rolniczych rzeczywiście wystąpił o uwłaszczenie terenu zabudowanego m.in. 

gdzie stoi blok Kiedy został wydany wyrok sądu  interweniowałem do byłego Wójta Gminy Pana 

Dziemińskiego o to, aby sprostować ten wyrok. Był innego zdania, liczył, że wystarczy, że wydzieli 

się teren na którym stoi blok a pozostała część działki, która nie została zabudowana, zostanie 

gminna. Liczył, że to wystarczy. Gdyby wówczas mnie posłuchał i odwołał się od wyroku, to sprawy 

dzisiaj by nie było. Na dzień dzisiejszy działka jest własnością gminy.  

Wójt Gminy - wydałem oświadczenie na dysponowanie działką do celów uzyskania pozwolenia 
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budowlanego.  

Pan Jan D. Prezes Spółdzielni Kółek Rolniczych w Trąbkach Wielkich - Wszędzie jako inwestor 

występuje Parafia. To wszystko wskazuje, że Parafia miała prawo po uprawomocnieniu rozpocząć 

budowę. Dodatkowo, w Gminie nie ma żadnej umowy, nie ma żadnych ustaleń. Po prostu ktoś chce 

zabudować teren. Przystąpiono do budowy, usuwano już krzewy, nikt nie zaprotestował, nie 

wniesiono żadnego sprzeciwu. Do uzyskania pozwolenia daje się po prostu pełnomocnictwo. W 

Urzędzie Gminy  nie ma dokumentacji, nie ma założonej sprawy, nie obowiązuje instrukcja 

kancelaryjna. Sprawa jest załatwiona ustnie, nie ma protokołu, nie ma żadnych do tej sprawy 

dokumentów, aby gmina miała w tej inwestycji zabezpieczony swój interes prawny. Uważam, że 

Wójt Gminy nie miał prawa wydać takiego oświadczenia mimo, że radca prawny w uzasadnieniu 

pisze, że miał prawo. Podnosiłem sprawę jak w świetle postepowania administracyjnego załatwiani 

są petenci w Gminie- odczytał treść statutu gminy z której wynika, że petent powinien być obsłużony 

w sposób rzetelny równy, każdy tak samo. W tej sytuacji Parafia nie musi składać żadnych wniosków 

załatwiają sprawy ustnie, inni mieszkańcy natomiast nie mogą. 

Nie zgodził się z ostatnim akapitem uzasadnienia przygotowanego do projektu uchwały a mianowicie 

z tym, że wyroki sądowe wykonuje Wójt Gminy a nie Rada Gminy. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka  - oczywiście, że w tej sprawie prawnie nie zostało 

wszystko dopięte przez II kadencje Rady Gminy. SKR podczas uwłaszczania się innych spółdzielni 

również wystąpił o uwłaszczenie terenu na którym stał blok. Poprzedni Wójt nie sprostował wyroku 

mimo tego że prosiłem, aby to dokonał. Działka niezabudowana, na dzień dzisiejszy jest własnością 

gminy. Spółdzielnia się uwłaszczyła na podstawie ustawy o której wspomniałam. Na dzień dzisiejszy 

pan dzierżawi niezgodnie teren koło Biedronki.   

Wójt Gminy – sprawa jest prawie sprzed 25 lat. Ja poddałem głębokiej analizie wyrok sądowy, jest 

on obarczony wadą. Jest on niewykonalny o czym Pan Prezes się przekonał idąc do Wydziału Ksiąg 

Wieczystych z prośbą o wpisanie do Księgi Wieczystej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Czerwiński – sprawa prawnie jest zawiła. Komisja po 

zapoznaniu się z faktami. Po wysłuchaniu Pana Prezesa i  po skorzystaniu z pomocy prawnej Pana 

mecenasa doszła do wniosku, że prawem do użytkowaniu tej działki ma gmina. Teren jest nadal 

własnością gminy Trąbki Wielkie, własność nie została nikomu przekazała. Wniosek parafii nie 

został uwzględniony. Zostało to wpisane w protokole pokontrolnym. 

Kolejno wywiązała się dalsza dyskusja w trakcie której Pan Jan D. stwierdził, że zgodnie z ustawą  

spółdzielnie, który użytkowały działki w roku to im przysługuje użytkowanie i przeniesienie 

użytkowania na własność. Kolejno głos zabrała mieszkanka z terenu Gminy Trąbki Wielkie Barbara 

M. która stwierdziła, że każde użyczenie, wynajęcie, to Wójt Gminy może podjąć decyzje sam, ale 

tylko na 3 lata, jeżeli chce na dłużej, to musi uzyskać zgodę Rady Gminy. Jeżeli w dokumencie nie 

był wskazany czas użytkowania to złamał prawo. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – nie zgodził się z powyższym. Uważa, że sprawą tą powinien 

zając się Sąd. W dalszej swojej wypowiedzi zaznaczył, że zastanawia go fakt, dlaczego Pan Prezes 

Spółdzielni Kółek Rolniczych występuje o drugą część działki dopiero po 20 latach. 

Dodatkowo zaznaczył, że komisji przy opiniowaniu tej sprawy oceniała postępowanie Wójta Gmina.  

Wójt Gminy – poinformował, że nie ma czegoś takiego jak oświadczenie i przekazywanie czegoś. 

Każdy może interpretować jak chce. Pan Prezes mógł nadać wyrokowi rygor natychmiastowej 

wykonalności. Zaznaczył, że jeżeli dzisiaj podpisałby z Spółdzielnią Kółek Rolniczych  użytkowanie 

wieczyste na podstawie wyroku sądowego, to złamałby prawo. 

Ad 13 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad udzielania stypendiów dla uczniów szkół 

podstawowych oraz gimnazjów na terenie Gminy Trąbki Wielkie. 

Wójt Gminy  od kilku lat gmina udziela stypendia najlepszym uczniom z placówek oświatowych na 

terenie gminy Trąbki Wielkie. Propozycja jest o uściślenie obecnie obowiązującej uchwały, aby 

stypendia te były przyznawane uczniom szkół publicznym i niepublicznym. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zaznaczył, że wniosek o uściślenie obecnie obowiązującej 

uchwały został skierowany z komisji stypendialnej. 

Ad 14 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu obrębu geodezyjnego Gołębiewko i Postołowo na terenie Gminy 

Trąbki Wielkie. 

Wójt Gminy – projekt uchwały jest zakończeniem procedury planistycznej rozpoczętej ok 2011r. 

Obszarem do zmiany objęty planem to obszar leśny o powierzchni 13 h i ma być przeznaczony pod 

tymczasowe wyrobisko. Zapis w uchwale jest jasny – chodzi tylko o Lasy Państwowe cały teren 

należy do Skarbu Państwa. Przebieg procedury planistycznej opisuje uzasadnienie do uchwały. 

Gmina, ponadto  zobowiązała się z zamontowaniem kamer online , aby  każdy z mieszkańców mógł 

śledzić co się na tym wyrobisku dzieje. 

Radna A. Stosio – poinformowała, że dużo rzeczy z tego projektu nie rozumie. Uważa, że projekt 

tego planu powinien interpretować projektant. Kolejno wskazała treści uchwały dla niej 

niezrozumiałe.  

Wójt Gminy – wyjaśniając niejasne dla radnej treści uchwały poinformował, że na dzień dzisiejszy 

Lasy Państwowe maja swoje tereny na jednej działce, nie dokonanie zapisu spowodowałoby, że jeżeli 

Lasy Państwowe chcieliby podzielić działkę, to nie mogliby tego zrobić, zablokowalibyśmy taki 

podział. Na chwilę obecną Lasy Państwowe mają możliwość podziału swoich działek na działki         

30 arowe, ale jak takiego zapisu nie wprowadzimy to to zablokujemy. W dalszej swojej wypowiedzi 

zaznaczył, że  jeżeli Radna zgłosi, że należy teren podzielić na mniejsze działki, czy większe, lub 

całkowite wykreślenie, wówczas Rada Gminy przegłosuje ten wniosek i zostanie wprowadzony bądź 

nie do uchwały. 

Radna W. Frydrych – spytała o teren wydzielony. Spytała, czy po podjęcie tej uchwały to będzie 
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umożliwienie dla Firmy Cemex, że będą mogli z tej części wydobywać. Kolejno spytała, czy jeżeli 

zostanie uchwała ta podjęte to, czy firma będzie miała możliwość dalszego wydobycia na dalszej 

części. 

Wójt Gminy – jeżeli będą chcieli poszerzyć teren wydobycia, to muszą przejść całą procedurę tak jak 

dla części którą w uchwale mamy zaznaczoną pod tymczasowe wydobycie. Proponuję, aby 

sporządzić miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla całej gminy. Porządkuje to całą 

przestrzeń.  

 

Wywiązała się dalsza dyskusja na temat podjęcia powyższej uchwały w dyskusji głos zabrali przybyli 

mieszkańcy jak również i obecni radni. Na zadawane pytania Wójt Gminy na bieżąco udzielał 

odpowiedzi:  

Radna A. Stosio – jakie koszty pokrywa Firma CEMEX? 

Wójt Gminy – plan jest jeden - płacą za całość. 

Przewodniczący Rady Gminy  – nierozszerzenie tego terenu daje nam 100% gwarancje, że w dalszej 

części będzie las?. 

Wójt gminy – tak. 

Radna Wioleta Frydrych - czy jest decyzja środowiskowa?. 

Wójt Gminy – sprawdzę,  powiem na sesji. 

Pani Danuta S. -skoro ten projekt budzi tyle kontrowersji i nie słucha się opinii mieszkańców a słucha 

się takiej dużej firmy, wiadomo, że wójt musi działać w interesach gminy, to pytanie, czy nawet jeżeli 

Firma się zobowiązywała do wykonania rekultywacji, to czy aby gmina miała się rozwijać kosztem 

mieszkańców. Jeżeli nawet będziemy mieli wpływy do budżetu gminy, to należy się zastanowić 

czyim kosztem. Proszę, aby radni usłyszeli mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Gminy – to czy rada podejmie tę uchwale  to jest inny argument, jeżeli nawet 

nie podjemy tej uchwały to inne gminy to podejmą.   

Pani Krystyna D. – spytała Przewodniczącego Rady Gminy, czy jest z mieszkańcami, czy z Firmą 

CEMEXM. Dodała, że należy tak walczyć, aby ruszyć górę, aby zastanowili się nad tym, co robią z 

mieszkańcami. Co dziennie przejeżdżają samochody ciężarowe. Może należy zrobić obszar 

ograniczonej użyteczności. 

Pani Barbara M. – spytała, czy przybędzie na sesję Pan planista, chciałaby uzyskać informacji od 

Pana Planisty, czy jest tak, że żwirownia jest ujęta w obowiązującym studium uwarunkowania 

przestrzennego. Z informacji wynika, że ta żwirownia miała być przyjęta w nowym studium, które 

nie jest przyjęte. Uważa, że należy sprawdzić w którym momencie złoże zostało udokumentowane. 

Prosi, aby Rada Gminy sprawdziła, kiedy nastąpiło zewidencjonowanie złoża. Z tego co osobiście 

sprawdziłam, to w obecnym studium nie było zewidencjonowane złoże. 

Wójt Gminy – z tego co pamiętam, to złoże było zewidencjonowane chyba sprzed 15 lat. Dokładnej 
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daty nie pamiętam. 

Radna A. Stosio - spytała, czy studium z 2004r nadal jest aktualne. 

Mieszkanka wsi Postołowo – chciałabym uświadomić radnych, że poprzez uchwalenie projektu 

uchwały, Radni otwierają drogę CEMEXOWI. Mieszkańcy nie chcą żwirowni, to jest podstawowy 

punkt o którym rozmawiamy. Nie ma z tego pieniędzy, gmina jest zdewastowana. Mówmy o ochronie 

środowiska, dbajcie o mieszkańców. 

Wójt Gminy – na dzień dzisiejszy jest taki zapis jaki przedstawiłem. 

Sołtys wsi Postołowa – gmina Żukowo potrafiła obronić lasy. 

Pan Tadeusz S. –  stwierdził, że gmina w przeciwieństwie do innych gmin, nie dąży do przywrócenia 

przez inwestora terenu po wyrobisku do stanu faktycznego, jak również stwierdził fakt, iż kwota 

podatku w kwestii zniszczenia dróg w przeciągu pięciu lat to jest zbyt mała kwota. 

Pan Wiesław Kempa – poruszył temat sprawy Gminy Szurkowo, gdzie Rada słucha mieszkańców i 

uchyliła podjęty plan. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – my nie robimy nic na złość mieszkańcom. Powinniśmy 

wypracować jakiś kompromis. Na chwilę obecną ze strony przeciwników żwirowni nie ma żadnego 

kompromisu. 

Pani Barbara M. – cały czas mówimy o rekultywacji, mówimy o tym, że teren ma być przywrócony 

do stanu pierwotnego, dlaczego pisze się w uchwale tej, że można działki dzielić na działki o 

powierzchni 30 arów? 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – na sesji będzie urbanista, wyjaśni tę kwestię.  

Radna A. Stosio – odbyła się dyskusja publiczna, chciałabym zobaczyć protokół z tej dyskusji, jest 

dużo nieporozumień. Uważam, że dokładnie powinna być ta sprawa omówiona. Były spotkania z 

mieszkańcami, chciałabym zobaczyć protokoły z tych zebrań. 

Pani Krystyna D. – zwróciła uwagę, że projekt został zaopiniowany przez instytucje a nie ma 

wzmianki, że projekt jest zaopiniowany przez mieszkańców. 

Pan Dariusz P. – zaskoczony jestem obecną sytuację. Argumenty mieszkańców nie są brane pod 

uwagę przez Radę. Kolejno nawiązał do wiatraków i spytał, czy radni uważają, że jedyną drogą, która 

zabezpieczy rozwój naszej gminy to żwirownie i wiatraki. Stwierdził, że przyglądając się  

prowadzonej komisji, widzi że Radni naruszają Konstytucję Rzeczypospolitej Polskiej - jeżeli chodzi 

o głosy obywateli. 

Przewodniczący Rady Gminy z uwagi na oczekujących na korytarzu przybyłych na sesję sołtysów z 

terenu gminy Trąbki Wielkie przerwał dyskusję celem rozpoczęcia zaplanowanej na godzinę 13:00 

sesję Rady Gminy.  

 

Protokolant :        Przewodniczący Rady Gminy 

(-)K. Czyż              (-) Zbigniew Leszczyński 


